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INTERPE LACJA 

 

 

w sprawie pomniku Olimpijczyków nad Maltą. 

 

 

 Szanowny Panie Prezydencie. 

 

 W  2017 roku na osiedlu Armii Krajowej doszło do śmiertelnego wypadku. Rowerzysta 

uderzył w betonowy słupek przy chodniku. Po wypadku słupek usunięto. W tym roku na terenie 

Malty przy samym chodniku zamontowano kilka betonowych elementów będących częścią 

pomniku Olimpijczyków.  

 Pamiętając o śmiertelnym wypadku z 2017 roku zwracam uwagę, że konstrukcja nad 

Maltą może doprowadzić do podobnych zdarzeń. Liczba rowerzystów, osób na hulajnogach, 

czy rolkach nad Maltą jest znacznie większa niż na os. Armii Krajowej. Upamiętnienie 

Olimpijczyków powinno mieć miejsce w przestrzeni publicznej, jednak nauczeni wydarzeniem 

z 2017 roku powinniśmy rozważyć, czy zaproponowana forma nie jest zbyt ryzykowna dla 

wypoczywających aktywnie nad Maltą. 

 

 

 Z poważaniem 

 (-) Łukasz Kapustka 

  

Łukasz Kapustka 
Radny Miasta Poznania 
 
 

Poznań 15 czerwca 2021 r. 
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